
Aanmeldingen Over-en-Weer 20 november 2018 

OVER EN WEER – voorzitter Geert-Jan Schrijner 

a. Burgerspreekrecht 

Geen aanmeldingen ontvangen.  

b. Mededelingen. 

 Pro Duiven  

Mededeling nav gesprek van de fractie met Vivare 

c. Bespreking toezeggingen.  

Antwoord wethouder Knuiman op openstaande vraag GroenLinks van 23 oktober.  

 

d. Bespreking Lijst ingekomen stukken.  

 

 CDA (Hans Stam)   
 

Onlangs stemde het college in met de bijstelling van het woningbouwprogramma van het plan van 

Westreenen. Als gevolg daarvan moet het bestemmingsplan worden aangepast. Wat is daarvoor de 

tijdsplanning (wanneer kan de raad ter vaststelling verwachten)? 

 Pro Duiven  

Ingekomen stuk A3 b start document nieuw onderwijsachterstandenbeleid. 

De overheid biedt voor de voorschoolse educatie een bedrag, totaal groot 430 miljoen. Voor de 

gemeente Duiven betekent dit 207.000 Euro extra boven op de 167.338 volgens de voorjaarsnota, 

totaal dus 375.000 Euro voor de voorschoolse educatie aan peuters, om het aanbod voor de peuters 

van 10 uur naar 16 uur per week uit te breiden. Als voorwaarden worden gesteld, de verblijfsduur in 

Nederland en / of het herkomstland van de ouders. 

Vraag, klopt dit, en wat betekent dit voor de Nederlandse kinderen met een achterstand,  worden 

deze zoals het in de ingekomen brief staat, buiten deze regeling gehouden ? Zo ja, hoe gaat u deze 

groep van kinderen indien nodig, van extra educatie voorzien, en hoe gaat dit gefinancierd worden ? 

 Pro Duiven  

Ingekomen stuk A4. Lokaal behoefteonderzoek, 

Wanneer denkt u dit te gaan uitvoeren en worden wij meegenomen in de uitkomst hiervan? 

 

  



e. Vragen raadsleden en fractieassistenten. 

 Pro Duiven 

 Vraag 1: In de Column van Diana van Houten in de Gelderlander van 13 november konden wij lezen 

hoe de reactie van de gemeente was op de vragen van Diana en wat haar eind conclusie was. Wat 

vindt de wethouder en de gemeentesecretaris hiervan ? 

Vraag 2: In de Gelderlander van 13 november kunnen wij lezen dat de VVD Zevenaar een brief naar 
de minister van infra en water gaat sturen, dat mogen zij natuurlijk, maar dat zij ook de mening van 
Duiven wilden weten. 
De reactie van de heer Spaargaren was uitermate correct, maar als hij tot ondertekening van deze 
brief zou overgaan, doet hij dit dan als lid van de VVD of als wethouder van de gemeente Duiven, 
daar hij namelijk als wethouder in dit artikel genoemd staat. 
 
Vraag 3: Door het integraal huisvestingsplan wat nu voorligt, maar wat voor de gemiddelde inwoners 
van onze gemeente moeilijk leesbaar en daardoor onbegrijpelijk is, en door de media berichten 
hierover, is er onrust onder de ouders ontstaan over het slopen van de basisscholen Wereldwijzer en 
Remigius. 
Kan de wethouder duidelijkheid voor deze ouders verschaffen over de termijn dat de scholen 
gesloopt gaan worden. Het is de ouders volstrekt onduidelijk dat wij een meerjaren plan vaststellen. 
Kan de wethouder ons meenemen hoe het communicatie proces met de ouders tot nu is gegaan ? 
 
Vraag 4 : Twee weken geleden is er onrust ontstaan over een film, die het Candea College vertoont 
aan alle tweedejaars (basis en kader)klassen. We spreken hier over kinderen van 13 jaar. De film 
“Twelve years a slave” wordt door het Candea College gebruikt tijdens de lessen over slavernij. 
De genoemde film heeft van Kijkwijzer het predicaat 16 jaar gekregen.  (…) 
Vragen aan de wethouder: 
1. Kan de wethouder aangeven of zij op de hoogte is van de onrust die is ontstaan? 
2. Kan de wethouder aangeven wat haar mogelijkheden zijn om alle tweedejaars leerlingen op het 
Candea College te beschermen? 
3. Kan de wethouder aangeven dat zij op korte termijn met het Candea College in gesprek gaat om 
voor nu en de toekomst dit soort illegale vertoningen te voorkomen? 
4. kan de wethouder aangeven hoe men denkt om te gaan met kinderen die na het zien van deze film 
in emotionele problemen zijn gekomen. 
 

 Lokaal Alternatief (Piet Dijkstra) 
 
Is het gebruikelijk dat een buurgemeente als Zevenaar beslissingen kan nemen over de 
gemeentegrond van Duiven en dit nog wel in samenwerking met Rijkswaterstaat? 
Zie twitter bericht van BKC. 
Was of bent u hiervan op de hoogte en wat betekent dit voor Duiven? 


